
RADA GMINY GASZOWICE
44-293 Gaszowice, ul. Rydułtowska 2 Protokół Nr BR - 0052/XXXV/09

z sesji Rady Gminy Gaszowice
z dnia 23 kwietnia 2009 r.

W obradach uczestniczyło (na stan 15 radnych) -15 radnych.
Lista obecności - zał. do protokołu.
Uczestniczyły również osoby zaproszone jak w liście obecności - zał. do protokołu

Ad. l.
Otwarcie obrad' sesji, powitanie zaproszonych gości, stwierdzenie prawomocności.
Przewodniczący Rady otworzył sesję i powitał wszystkich obecnych słowami: "Otwieram
Sesję Rady Gminy Gaszowice Nr XXXV (35), witam zaproszonych gości, witam radnych".
Na podstawie listy obecności stwierdził, że na ogólną liczbę 15 radnych w Sesji na obecną
chwilę uczestniczy 15 radnych podkreślił tym samym, że obrady są prawomocne.

Ad. 2.
Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad Sesji, który radni otrzymali
wraz z zawiadomieniem o sesji.

Porządek obrad przedstawia się następująco:
l. Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gości, stwierdzenie prawomocności.

2. Przedstawienie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 23 marca 2009 roku.

4. Sprawozdanie z prac Wójta.

- Informacja o przetargach

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej.

6. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia

i Młodzieży.

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów.

8. Rozpatrzenie skargi Pana Tadeusza Hadama ze Szczerbie na działalność Wójta Gminy

Gaszowice.

9. Analiza problemów związanych z porządkiem publicznym i ochroną przeciwpożarową na

terenie gminy.

10. Informacja o stanie dróg po sezonie zimowym.

11. Informacja o ochronie przyrody i środowiska w Gminie Gaszowice.

12. Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2008 rok.

13. Zapoznanie Radnych z:

a) wnioskiem opinią Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia

absolutorium Wójtowi Gminy za rok 2008

b) Opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o wniosku

Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta.

c) Opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o sprawozdaniu

Wójta z wykonania budżetu gminy za rok 2008.
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14. Rozpatrzenie sprawozdania i dyskusja nad dokumentami wymienionymi w punkcie 12 i

13.

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.

16. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2009.

17. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany załącznika nr 9 do uchwały Rady Gminy

Gaszowice Nr XXXI/158/08 z dnia 22 grudnia 2008 roku w sprawie uchwalenia budżetu

na rok 2009.

18. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za

2008 rok Ośrodka Kultury i Sportu w Gaszowicach.

19. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za 2008

rok Ośrodka Kultury w Czernicy.

20. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za 2008

rok Gminnej Biblioteki Publicznej w Gaszowicach.

21. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej

niezabudowanej położonej w Piecach przy ulicy Rydułtowskiej stanowiącej własność

Gminy Gaszowice oraz na ustalenie dolnego limitu ceny nieruchomości.

22. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia sprawozdania z realizacji Planu Gospodarki

Odpadami dla Gminy Gaszowice.

23. Bieżące sprawy.

24. Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.

25. Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad, a następnie zwrócił się z zapytaniem czy
ma ktoś jakieś uwagi - propozycje zmian - do przedstawionego porządku obrad.

Wójt wniósł, aby do porządku obrad wprowadzić punkt 23 w brzmieniu: "podjęcie
uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr XXXIV /172/09 Rady Gminy Gaszowice z dnia 23
marca 2009r. dotyczącej ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe
warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego,
za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych składników wynagrodzenia
wynikającego ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość nauczycielskiego dodatku
mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania." Następnie
zaproponował aby w związku z tym, dotychczasowe punkty od nr 23 otrzymałyby kolejne
numery:

24. Bieżące sprawy.

25. Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.

26. Zamknięcie obrad sesji.
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Ponadto Wójt poinformował, że projekt uchwały był już omawiany na posiedzeniach komisji

a dotyczy przyjęcia nowego zapisu w § 2 w ust.3 uchwały Nr XXXIV1172/09 Rady Gminy

Gaszowice z dnia 23 marca 2009r. - .Podwyżki wynagrodzeń nauczycieli wynikające ze

zwiększenia wysokości składników wynagrodzenia określonych w regulaminie nastąpią z

wyrównaniem od l stycznia 2009 roku".

Rada nie wniosła uwag do przedstawionego wniosku Wójta.
Przewodniczący Rady poddał w/w zmianę pod głosowanie, którą przyjęto w głosowaniu:

15 - głosów "za"
O - głosów "sprzeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

W związku z powyższym głosowaniem porządek obrad dzisiejszej sesji został poszerzony,
iprzedstawia się następująco:

1. Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gości, stwierdzenie prawomocności.

2. Przedstawienie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 23 marca 2009 roku.

4. Sprawozdanie z prac Wójta.

- Informacja o przetargach

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej.

6. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia

i Młodzieży.

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów.

8. Rozpatrzenie skargi Pana Tadeusza Hadama ze Szczerbie na działalność Wójta Gminy

Gaszowice.

9. Analiza problemów związanych z porządkiem publicznym i ochroną przeciwpożarową na

terenie gminy.

10. Informacja o stanie dróg po sezonie zimowym.

11. Informacja o ochronie przyrody i środowiska w Gminie Gaszowice.

12. Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2008 rok.

13. Zapoznanie Radnych z:

a) wnioskiem opinią Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia

absolutorium Wójtowi Gminy za rok 2008

b) Opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o wniosku

Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta.

c) Opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o sprawozdaniu

Wójta z wykonania budżetu gminy za rok 2008.
I

14. Rozpatrzenie sprawozdania i dyskusja nad dokumentami wymienionymi w punkcie 12 i

13.
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15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.

16. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2009.

17. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany załącznika nr 9 do uchwały Rady Gminy

Gaszowice Nr XXXI1158/08 z dnia 22 grudnia 2008 roku w sprawie uchwalenia budżetu

na rok 2009.

18. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za

2008 rok Ośrodka Kultury i Sportu w Gaszowicach.

19. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za 2008

rok Ośrodka Kultury w Czernicy.

20. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za 2008

rok Gminnej Biblioteki Publicznej w Gaszowicach.

21. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej

niezabudowanej położonej w Piecach przy ulicy Rydułtowskiej stanowiącej własność

Gminy Gaszowice oraz na ustalenie dolnego limitu ceny nieruchomości.

22. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia sprawozdania z realizacji Planu Gospodarki

Odpadami dla Gminy Gaszowice.

23. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr XXXIV/172/09 Rady Gminy

Gaszowice z dnia 23 marca 2009r. dotyczącej ustalenia Regulaminu określającego

wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za

wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i

warunki wypłacania innych składników wynagrodzenia wynikającego ze stosunku

pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i

godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość nauczycielskiego dodatku

mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania.

24. Bieżące sprawy.

25. Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.

26. Zamknięcie obrad sesji.

Nie wniesiono uwag do porządku obrad.

Ad. 3.
Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 23 marca 2009 r.
Protokół czytali: Marek Masarczyk, Ryszard Jacek, Gabriela Oślizło, Halina Rybarz-Adamik,
Adam Grzelec, Janusz Milion, Mieczysław Szymik, Małgorzata Witek, Ewa Biemacka, Piotr
Górecki, Damian Krauze, Maria Knapik, Henryk Fabisz, Renata Bienek.

Nikt z w/w radnych nie wniósł uwag do protokołu.

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do Wiceprzewodniczącego Rady o odczytanie
punktu "Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi" z protokołu Nr BR - 00521XXXIV/09
z dnia 23 marca 2009r.
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Wiceprzewodniczący Rady Ewa Biernacka odczytała punkt "Interpelacje, wnioski, zapytania
i odpowiedzi" z protokołu, o którym mowa powyżej.

W uzupełnieniu do interpelacji Wójt poinformował, że jeśli chodzi o:
- sprawę związaną z odwodnieniem naprzeciw Państwa Mańka, to odbyła się tam wizja lokalna
i przeprowadzono rozmowę z właścicielami działki. Ponadto Urząd Gminy ponowił na piśmie
propozycję przekazania krawężnika w celu zabezpieczenia posesji przed wodą, która ciągle
spływa z drogi gminnej. Państwo Mańka nie wyrazili jednak zgody na tego typu działania. W
związku z czym, na dzień dzisiejszy sprawa wygląda następująco: po przeciwnej stronie
Państwa Mańka aby woda się nie przelewała Zakład Obsługi Komunalnej ma usypać wał na
poboczu drogi co w konsekwencji spowoduje podniesienie tego terenu. (dotyczy punktu 14
Interpelacje, zapytania, wnioski i odpowiedzi nr 2)

- chodniki, to zostaną one zrobione w kolejności zgodnie z umową, jednak aż do wyczerpania
środków przeznaczonych na ten cel (dotyczy punktu 14 Interpelacje, zapytania, wnioski i
odpowiedzi nr 4)

- ulicę Górniczą, to 17.04 br. wpłynęło do Urzędu Gminy pismo z Warszawy w którym
wyrażono zgodę na budowę "Orlika" bez szatni, gdyż można wykorzystać szatnie z
Gimnazjum. Ostateczna decyzja w tej sprawie ma jednak zostać podjęta pod koniec maja, gdyż
wówczas ma zostać rozstrzygnięty przetarg na "Orlika" (dotyczy punktu 14 Interpelacje,
zapytania, wnioski i odpowiedzi nr 6)

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z radnych wnosi jakieś uwagi do
protokołu.
Nikt z radnych nie wniósł uwag.

Następnie Przewodniczący Rady poddał protokół pod głosowanie.
Protokół przyjęto w głosowaniu:
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "sprzeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Ad. 4.
Sprawozdanie z prac Wójta.
Wójt Gminy przedstawił informację o pracach Wójta w okresie międzysesyjnym tj. od dnia 24
marca 2009 L do dnia 23 kwietnia 2009 r. Informacja Wójta stanowi załącznik do niniejszego
protokołu. Do przedstawionej informacji nie wniesiono uwag.

Następnie Wójt poinformował, że w okresie międzysesyjnym tj., od dnia 24 marca 2009 L do
dnia 23 kwietnia 2009 r. podjęte były następujące zarządzenia Wójta Gminy Gaszowice:

1. Zarządzenie Nr 29109 Wójta Gminy Gaszowice z dnia 26 marca 2009 r. w sprawie:

zmian w budżecie gminy i zmian układu wykonawczego na rok 2009.

2. Zarządzenie Nr 30/09 Wójta Gminy Gaszowice z dnia 3 kwietnia 2009 r. w sprawie:

powołania komisji konkursowych w celu wyłonienia kandydatów na stanowiska

dyrektorów szkół:

- Szkoły Podstawowej im. Zygmunta Biemackiego w Szczerbieach

- Szkoły Podstawowej im. Tadeusza Kościuszki w Gaszowicach
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- Szkoły Podstawowej w Czernicy.

3. Zarządzenie Nr 31/09 Wójta Gminy Gaszowice z dnia 15 kwietnia 2009 r. w sprawie:

zmian w budżecie gminy i zmian układu wykonawczego na rok 2009.

4. Zarządzenie Nr 32/09 Wójta Gminy Gaszowice z dnia 16 kwietnia 2009 r. w sprawie:

ogłoszenia II przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości gruntowej

niezabudowanej działki nr 1540/68 obręb Gaszowice położonej w Gaszowicach przy ul.

Granicznej.

5. Zarządzenie Nr 33/09 Wójta Gminy Gaszowice z dnia 22 kwietnia 2009 r. w sprawie:

zmian w budżecie gminy i zmian układu wykonawczego na rok 2009.

Do przedstawionej informacji nie wniesiono uwag.

Ponadto Wójt przedstawił informację o przeprowadzonych przetargach w okresie

międzysesyjnym tj.: od dnia 24 marca 2009r. do dnia 23 kwietnia 2009r.

W dniu 31.03.2009r. odbył się przetarg ustny nieograniczony na wynajem lokalu użytkowego

położonego w Gaszowicach przy ul. Rydułtowskiej o powierzchni 10m2
, działka nr 1705/69

("Kiosk").

Do udziału w przetargu została dopuszczona Pani Edyta Staniek, która wpłaciła wadium

w wysokości 50zł. W wyniku procedury przetargowej najemcą lokalu została: Staniek Edyta

Stawka czynszu: 12,50 zł 1m2 (netto).

Przewodniczący Rady zwrócił się do Wójta z prośbą, o krótką informację dotyczącą konkursu

na dyrektorów szkół, jak konkursy te zostały rozstrzygnięte.

Wójt poinformował, że konkurs został rozstrzygnięty, lecz oficjalne wyniki zostaną

przedstawione około 10 maja, gdyż procedura jest taka, że protokoły po rozstrzygnięciu

konkursu, zostają wysyłane do Kuratorium Oświaty w Katowicach, które w formalny sposób

zatwierdzi wyniki konkursów. Jeśli chodzi o rozstrzygnięcie konkursów na dyrektorów szkół,

to w wyniku głosowania tajnego dyrektorami poszczególnych placówek oświatowych na 5-

letnią kadencję zostali wybrani:

- w SP Gaszowice - Pani Sylwia Mazurek

- w SP Szczerbice - Pan Zbigniew Goworowski

- w SP Czernica - Pani Iwona Witek.

W Iw osoby stanowiska dyrektorów obejmą z dniem l września 2009 r.

Radna Renata Bienek zwróciła się do Wójta z zapytaniem, kiedy jest konkurs na dyrektorów
przedszkoli.
Wójt odpowiedział, że konkurs ten zostanie przeprowadzony 3 lipca 2009 f.

Do przedSIN'YCh informacji nie wniesiono uwag.
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Ad. 5.

Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się w dniu 20.04.2009 r. o godz.

1430 w sali Nr 21 Urzędu Gminy Gaszowice przedstawiła Gabriela Oślizło - Przewodniczący

Komisji.

Tematyką posiedzenia było:

1. Stan bezpieczeństwa p/poż w Gminie - rozliczenie dotacji za rok 2008

2. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego w Gminie Gaszowice

3. Informacja i ocena działalności instytucji kultury działających na terenie Gminy

Gaszowice za rok 2008. - kontrola wykorzystanej dotacji w wybranym zakresie.

(Ośrodek Kultury i Sportu w Gaszowicach, Ośrodek Kultury w Czernicy, Gminna

Biblioteka Publiczna w Gaszowicach)

4. Kontrola wydatków na promocję gminy w roku 2008 - informacja Wójta gminy o

wydatkach w tym zakresie

5. Analiza materiałów na sesję, sprawy bieżące

Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 6.
Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych,

Zdrowia iMłodzieży, które odbyło się w dniu 21.04.2009 r. o godz. 1300 w sali Nr 21 Urzędu

Gminy Gaszowice przedstawiła p. Halina Rybarz - Adamik - Przewodniczący Komisji.

Tematyką posiedzenia było:

1. Stanowisko komisj i w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy

2. Analiza problemów związanych z porządkiem publicznym na terenie gminy

3. Ochrona przeciwpożarowa na terenie gminy z uwzględnieniem działalności

młodzieżowych drużyn pożarniczych

4. Materiały na sesję i sprawy bieżące.

Wójt poinformował, że akcja szczepień dzieci z rocznika 2002 przeciwko meningokokom,
zostanie przeprowadzona przez Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Gaszowicach w
dniach 11-21 maj a br. w godzinach dostępnych dla wszystkich rodziców.
Szczepionka zostanie w całości sfinansowana z budżetu Gminy.

Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do Wójta, a koszt jaki rodzice muszą ponieść,
zapisując dziecko do przedszkola.
Wójt poinformował, że miesięczna opłata stała jednego dziecka - nie zależnie od której
godziny dziecko przebywa w przedszkolu - wynosi 50 zł.

Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Ad. 7.
Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska

i Finansów, które odbyło się w dniu 20.04.2009 I. o godz. 900 w sali Nr 21 Urzędu Gminy

Gaszowice przedstawił p. Adam Grzelec - Przewodniczący Komisji.

Tematyką posiedzenia było:

1. Informacja o stanie dróg po sezonie zimowym

2. Sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2008

3. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz ochrony p/pożarowej

w gnunie

4. Absolutorium dla Wójta Gminy

5. Materiały na sesję, sprawy bieżące

Wójt Gminy nadmienił, że w ramach programu subregionalnego dotyczącego ograniczenia
niskiej emisji w Szkole Podstawowej w Gaszowicach ma być m.in. wymieniona cała instalacja
centralnego ogrzewania, ocieplony strop i w ramach tego programu można również wykonać
zmianę oświetlenia a do ogrzewania bieżącej wody mają zostać wykorzystane solary
słoneczne.

Radny Janusz Milion zgłosił, że w Szkole Podstawowej w Czernicy na sali gimnastycznej jest
uszkodzona pokrywa na bezpieczniki i stwarza zagrożenie. Wobec czego zwrócił się z prośbą o
jej naprawienie.

Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 8.
Rozpatrzenie skargi Pana Tadeusza Hadama ze Szczerbie na działalność Wójta Gminy
Gaszowice.

Przewodniczący Rady poinformował, że dnia 10 kwietnia br. wpłynęło do Urzędu Gminy
Gaszowice pismo Wojewody Śląskiego informujące, że Pan Tadeusz Hadam skierował do
Wojewody wystąpienie zawierające zarzuty pod adresem Wójta Gminy Gaszowice. W/w
skargę Wojewoda Śląski przekazuje do rozpatrzenia Radzie Gminy zgodnie z jej właściwością
na sesji Rady Gminy w trybie i terminie określonym w dziale VIII Kodeksu postępowania
administracyjnego. Jednocześnie Wojewoda zwrócił się z prośbą o udzielenie odpowiedzi
skarżącemu zgodnie z wymaganiami określonymi w art. 238 § 1 Kpa. Do wiadomości pismo to
otrzymał również Pan Hadam będący stroną w/w skargi. Załączniki stanowią 5 kart:

1. dwustronicowa skarga
2. artykuł z prasy lokalnej
3. korespondencja Pana Tadeusza Hadama do Urzędu Gminy
4. odpowiedź Wójta Gminy z dnia 11 luty 2009.

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że po otrzymaniu w/w korespondencji
wspólnie z Radcą Prawnym dokonali wstępnej analizy tej skargi i jednocześnie ustalono, że
sprawa rozpatrzona zostanie na najbliższej sesji Rady Gminy. Nadmienił również, że
wystosował pismo do Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony
Srodowiska i Finansów - Pana Adama Grzelca, aby w związku z w/w skargą Pana Tadeusza
Hadama Komisja zajęła stanowisko w tej sprawie i przedstawiła swoją opinię na sesji w dniu
23 kwietnia br. Analogiczne pismo zostało skierowane do sołtysa sołectwa Szczerbice - Pana
Mieczysława ~ika, aby przedstawił stanowisko swoje oraz Rady Soleckiej ze szczerbi;



dotyczące powyższej sprawy. Kserokopię w/w pisma a dotyczącego skargi Pana Tadeusza
Hadama otrzymali również przewodniczący poszczególnych komisji w celu zapoznania się ze
sprawą na posiedzeniach komisji.
Następnie Z-ca Przewodniczącego Rady Pani Ewa Biernacka, odczytała treść pisma
Wojewody oraz pismo Pana Hadama dotyczące skargi na działalność Wójta Gminy Gaszowice
- kserokopie pism stanowią załączniki do protokołu.
W dalszej kolejności głos zabrał radca prawny - Zbigniew Pławecki, który przedstawił
Radzie Gminy formalną stronę rozpatrzenia sprawy. Tym samym poinformował, że Rada
Gminy jako organ stanowiący gminy jest organem właściwym aby skargę na działalność Wójta
rozpoznać i w tej kwestii powinna podjąć stosowną uchwałę. Zgodnie z przepisami Kodeksu
postępowania administracyjnego zasadą jest rozpatrywanie skarg w terminie 30 - dniowym,
nadmienił także, że istnieje przedłużenie tego terminu w przypadku uznania przez Radę, że
sprawa jest szczególnie skomplikowana i wymaga dłuższego czasu na jej rozpoznanie.
Wówczas należy poinformować stronę oraz Wojewodę, że skarga będzie rozpoznana w
terminie późniejszym, wskazując przy tym w jakim.
Jeśli chodzi o kwestie merytoryczne to radca prawny zwrócił uwagę na dwie kwestie w
zarzutach Pana Hadama:

1. kwestię drogi dojazdowej, która w rozumieniu ustawy o drogach publicznych drogą
nie jest, gdyż są to grunty prywatne. W tej kwestii Gmina może ale nie musi przejmować
gruntów prywatnych w celu zapewnienia dojazdów do posesji. Musi to być uwarunkowane
względami ekonomicznymi, ze względu na mnogość podobnych sytuacji na terenie Gminy

2. kwestia kanalizacji, gdzie Gmina również nie ma obowiązku prawnego budowy
kanalizacji do każdej posesji. W związku z tym powoływanie się na to, że projekt ISPA nie
przewidywał wybudowania kanalizacji do każdej nieruchomości w danym sołectwie jest
całkowicie bezzasadne.
Przewodniczący Rady nadmienił, że pismo Pana Hadama zawiera bardzo wiele zarzutów,
również personalnych do których nie da się ustosunkować.
Następnie głos zabrał Wójt Gminy odczytał pismo kierowane do Rady Gminy a stanowiące
wyjaśnienia do zarzutów zawartych pod jego adresem w piśmie skarżącego:
"W odpowiedzi na pismo Wojewody Śl. z dnia 26 marca 2009r. skierowane przez Tadeusza
Hadama zamieszkałego w Szczerbieach po zapoznaniu się zjego treścią wyjaśniam:

Posesje o nr 22-28 posiadają dane adresowe ul. Radoszowska, gdyż dojazd do w/w
posesji odbywa się od drogi gminnej pn. ul. Radoszowska. Odcinek pomiędzy drogą gminną,
a posesjami 22-28 to tzw. odcinek drogi parcelanckiej, której grunty to własność prywatna
18 właścicieli, którzy wyrazili zgody na korzystanie z części swoich gruntów na drogę
dojazdową do działki ( m.in. Pan Hadam).

Podobna sytuacja, kiedy dane adresowe są związane z drogą gminną lub powiatową,
a posesje znajdują się w pewnej odległości od tej drogi ( od 100 do 300m) i dojazd do nich jest
po prywatnych gruntach ( droga parcelancka) to w naszej gminie nie przypadki jednostkowe.
Można podać przykłady takich rozwiązań, np. przy drodze powiatowej
ul. Rydułtowskiej znajduje się sześć bocznych odnóg (o dl. 100-300m) z danymi adresowymi
ul. Rydułtowska, a dojazd do nich odbywa się po gruntach prywatnych.
Kolejnym przykładem jest ul. Sportowa w Piecach, gdzie budynki znajdują się w odległości od
200 do 300m od ul. Sportowej i dojazd do tych posesji odbywa się drogami parcelanckimi
(prywatnymi). Dalsze przykłady to boczne drogi ul. Podleśnej w Czernicy, gdzie dojazd
do budynków z adresami ul. Podleśna po gruntach prywatnych wynosi od 50 do 400m.
Także w sołectwie Szczerbice droga powiatowa pn. ul. Rybnicka posiada kilka "bocznych",
na których znajdują się budynki mieszkalne ( odległość od 50 do 400m) z adresami
ul. Rybnicka, a dojazd do nich odbywa się po gruntach prywatnych.

Jeżeli chodzi o stwierdzenie, że "czasami można dojechać do posesji pana Hadama"
to jest to stwierdzenie co najmniej nie na miejscu, gdyż trudności z dojazdem na tej drodze
prywatnej są w określonych dniach ( kilka w ciągu roku) wiosennych roztopów.

Reasumując oświadczam, że Gmina Gaszowice jest właścicielem ul. Radoszowskiej
o następującym p~gu: 9



• Od ul. Rybnickiej w Szczerbieach do granicy Miasta Rybnik ( Buzowice );
• Odcinek boczny do granicy z Gminą Jejkowice;
• Odcinek boczny drogi z Miastem Rybnik (Pani Niemczyk).
Pozostałe "boczne odnogi" to drogi dojazdowe prywatne do drogi gminnej z adresami

ul. Radoszowska ( m.in. Pan Hadam). Boczna ul. Radoszowskiej ( nie wyznaczona
kamieniami, przez co w rozumieniu prawa nie jest drogą i za te części działek mieszkańcy
płacą podatek gruntowy) to prywatny dojazd. Jeżeli zostanie geodezyjnie wyznaczona,
to te metry działek przeznaczone pod drogę zostają odliczone od wymiaru podatku gruntowego
zgodnie z uchwałą Rady Gminy z dnia 13 grudnia 2002r. dotyczącej stawki podatku na rok
2003, w której zawarte jest zwolnienie dróg z podatku sklasyfikowanych
w ewidencji jako drogi. Uchwały o tej treści są podejmowane corocznie ze stawkami podatku.
Czyli naliczanie podatku za działki, przez które był dojazd do posesji
22-28 było prawidłowe. Ponadto informuję, że to na właścicielu nieruchomości ciąży
obowiązek aktualizacji użytków gruntowych zgodnie ze stanem faktycznym. Niektórzy
właściciele działek nie płacą za cześć gruntu.

Jeżeli chodzi o kwestię budowy kanalizacji sanitarnej w ramach programu ISPA
to stwierdzam, że prace związane z budową kanalizacji sanitarnej miały obejmować całe
sołectwo Szczerbice. W latach 2004-2005 biuro projektowe "Hydro san" Gliwice jako
wyłoniony w przetargu wykonawca projektu sieci kanalizacji sanitarnej w Gminie Gaszowice
przeprowadziło indywidualne uzgodnienia tras przebiegu sieci kanalizacyjnej ze wszystkimi
mieszkańcami obszaru objętego wstępnym projektem. Na tej podstawie projektanci wykonali
projekt wykonawczy sieci kanalizacyjnej na terenie Gminy Gaszowice, także w rejonie
ul. Radoszowskiej. Zebrane dane oraz przeprowadzone analizy terenu i map pozwoliły
projektantom na wskazanie i zaprojektowanie optymalnego rozwiązania, które niestety
ze względów technicznych i ekonomicznych nie obejmowało wszystkich nieruchomości
z tego terenu w zakresie opracowania projektu wykonawczego.

Odnosząc się do kwestii potwierdzenia nieprawdy przez moją osobę to pragnę stwierdzić,
że takie stwierdzenie mogła podnieść tylko osoba nieznająca faktycznego stanu rzeczy
związanego z realizacją tego projektu. Urząd Gminy Gaszowice podpisał porozumienie
z Miastem Rybnik i Gminą Jejkowice dotyczące realizacji budowy kanalizacji, zobowiązując
się do zabezpieczenia środków własnych na realizację tego zadania. Jednocześnie prowadzenie
tej inwestycji zostało powierzone Miastu Rybnik, które w naszym imieniu powołało
pełnomocnika ds. budowy kanalizacji oraz biuro obsługi technicznej realizacji tego projektu
(MAO, PIU). Wszystkie prace związane z nadzorem wykonawczym
i powykonawczym (m.in. geodezja) wchodziły w zakres realizacji tego zadania.

Udział Gminy i jej pracowników ograniczył się do organizowania wszelkich ram
współpracy pomiędzy wykonawcami a mieszkańcami ( sprawy wejścia w teren, ewentualnych
reklamacji).
Kolejnym etapem było regulowanie faktur za wykonane roboty na podstawie not
obciążeniowych na rzecz Miasta Rybnik. Wszystkie faktury przed decyzją zapłaty były
weryfikowane przez Biuro Nadzoru Inwestycji w Rybniku.

Reasumując ten fragment można stwierdzić, że zapłacone zostały tylko te roboty, które
zostały faktycznie wykonane. Posesje od nr 24-28 nie zostały objęte projektem wykonawczym
ze względu na zbyt duże koszty, czyli prowadzenie sieci na odcinku 400m
do podłączenia trzech budynków było nieuzasadnione technicznie i ekonomicznie.
Pragnę w tym miejscu wspomnieć, że w trakcie realizacji tej inwestycji średnio koszt budowy
l mb kanalizacji wraz z odnową kosztował okołol tysiąca PLN. Budynek o nr 22 jest
podłączony do kanalizacji ( działka graniczy z gminną częścią drogi).

Kolejny fragment pisma to pretensje dotyczące decyzji budowlanych wydanych
na przełomie lat 50-tych i 60-tych. Budujący wtedy budynek ( teść pana Hadama) budował go
w terenach rolniczych, gdyż pozwalało na to prawo .. Przepis podobny obowiązujący
do dnia keiszego pozwala budować nieruchomości na gruntach pr""znaczony~:



w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego jako rolne, jeżeli taką możliwość
dopuszcza miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego. Tak więc nie jest prawdą to co
pisze Pan Radam, że warunkiem uzyskania pozwolenia na budowę jest" dysponowanie"
działką na cele budowlane, bo można budować na tzw. " rolnika". Obecnie cześć gruntów
pomiędzy posesjami 22-28 to grunty budowlane. Wydanie pozwolenia na budowę ( co zresztą
od kilku lat jest decyzją Starostwa Powiatowego) jest związane z wykazaniem się prawem
dojazdu do działki.

Jeżeli chodzi o stan prawny ul. Radoszowskiej to wyjaśniałem już wcześniej,
które odcinki są własnością Gminy. Dbanie o pobocza i rowy to obowiązek właścicieli działek
sąsiadujących z drogą ( np. czyszczenie chodników).

Reasumując ul. Radoszowska jest droga gminną na odcinkach o których już wcześniej
wspomniałem zaś pozostałe dojazdy są terenami prywatnymi. Twierdzenie, że kładzenie
asfaltu etapowo na ul. Radoszowskiej w latach 70 i 80-tych bez finansowego udziału Urzędu
Gminy zostawiam do oceny Pana Wojewody i Radnych. Ulica Radoszowska w swym ciągu
jest droga dwukierunkową.

Kończąc chcę stwierdzić, że pismo Pana Hadama porusza wiele spraw,
które wielokrotnie były Panu Hadamowi wyjaśniane, tak w trakcie jego wizyt w Urzędzie
Gminy, jak i na zebraniach wiejskich.

Ponadto Pan Radam jako osoba, która przez kadencję 1993-94 był radnym jest dobrze
zorientowany o zasadach funkcjonowania przejmowania gruntów prywatnych na cele związane
z drogami gminnymi.

W naszej gminie w ostatnich latach w różnej formie (darowizny, decyzje wojewody itp.)
Urząd przejmował i nadal będzie przejmował zgodnie ze składanymi wnioskami mieszkańców
i opiniowanym przez Radę Sołecką lub zebrania wiejskie grunty na drogi gminne w ramach
środków przeznaczonych w budżecie na ten cel.

Aktualnie Rada Sołecka sołectwa Szczerbice wskazała odcinek gruntów dojazdowych do
posesji 22-28 do realizacji w roku 2009, po wykonaniu wcześniejszych wniosków. W roku
2009 są przejmowane inne grunty na drogi w sołectwie Szczerbice. Wobec zgromadzenia
dokumentów umożliwiających podjęcie działań przejęcia tych gruntów na drogi gminne
możliwe jest podjęcie działań po akceptacji Rady Sołeckiej w roku 2010.

Czytając pismo Pana Hadama stwierdzam, że sformułowania użyte pod moim adresem
(arogancja, buta, cynizm) rzucanie podejrzeń o popełnienie przestępstwa przez funkcjonariusza
publicznego i rozpowszechnienie tych faktów to bardzo bliski krok do uznania przeze mnie
tego typu działań za zniesławienie lub zniewagę mojej osoby i skierowanie tej sprawy do
organów ścigania.".

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady Marek Masarczyk poprosił Przewodniczącego
Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów - Pana Adama
Grzelca o przedstawienie stanowiska Komisji w tej sprawie.
Radny Adam Grzelec przedstawiając stanowisko Komisji Rozwoju poinformował, że
odnośnie zarzutów dot. kanalizacji szczegółowych wyjaśnień udzielił Pan Wójt a mianowicie,
że odcinek tej części ul. Radoszowskiej - ok. 400 m bieżących - przy której mieszka Pan
Hadam a na którym są wybudowane trzy domy nie był ujęty w projekcie ze względu na zbyt
duży koszt dla oddalonych od siebie trzech posesji, co jest całkowicie zasadne. Odnośnie
utwardzenia drogi Wójt stwierdza, że jest to droga prywatna wydzielona z kilku posesji. Prawo
zobowiązuje Gminę do utwardzania i remontów nawierzchni tylko na drogach gminnych.
Mieszkańcy tej drogi doszli do porozumienia i złożyli w Urzędzie Gminy wniosek o bezpłatne
przekazanie drogi na rzecz Gminy, gdyż tak długiego odcinka nie są w stanie utwardzić. W
dziale gospodarki gruntami przedstawiono komisji, że są wszczęte procedury przejęcia tejże
drogi - w Wydziale Geodezji w Rybniku i u notariusza. Wiąże się to jednak z kosztami. Kwota
O której jest tu mowa to około 25 tys. zł, nie jest zabezpieczoną w tegorocznym budżecie
Gminy. Komisja wizytowała drogę na miejscu. Jest to droga o nawierzchni polnej z głębokimi
nierównościami, W okresie wiosennym i deszczowym staje się błotnista. Mieszkańcy z
ostatniej poseshJ'itej drogi w rozmowie prosili o pomoc i obiecali, że gdyby mieli tłuczeń to
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sami drogę utwardzą. W związku z tym aby nie pogłębiać konfliktu Komisja proponuje aby
przyspieszyć w Urzędzie Gminy przejęcie tej drogi na drogę gminną do 2010.
Odnośnie skargi Pana Tadeusza Hadama na działalność Wójta Gminy Gaszowice, Komisja
Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów stwierdza, że w sprawie kanalizacji
sanitarnej objętej programem "ISP A" a także w sprawie odcinka drogi ul.Radoszowskiej
leżącej na gruntach prywatnych, Wójt działał zgodnie z obowiązującymi przepisami i
interesem publicznym. Skarga zatem jest bezzasadna.
Następnie głos zabrał radny a zarówno sołtys sołectwa Szczerbice - Mieczysław Szymik -
wyrażając opinię Rady Sołeckiej w Szczerbicach: "Opinia Rady Sołeckiej w sprawie przejęcia
dróg prywatnych w sołectwie Szczerbice przez Urząd Gminy.
Rada Sołecka w Szczerbieach proponuje dokończenie rozpoczętego przejęcia ul. Rybnickiej
bocznej (39-43a) z powodu:
- już poniesionych kosztów
- ilości budynków
- wcześniejszej daty złożenia deklaracji o nieodpłatnym przekazaniu części działek pod
budowę drogi przez wszystkich właścicieli
- wkładu własnego mieszkańców w utrzymaniu istniejącej drogi.
Rada sołecka proponuje równocześnie przejęcie ul.Radoszowskiej bocznej (22-28) ze względu
na stan nawierzchni tej drogi. Było to już przez Radę zaplanowane w inwestycjach na rok 2009
po zebraniu Rady Sołeckiej z dnia 18.09.2008. "

Po przedstawieniu powyższych stanowisk dot. zarzutów Pana Hadama głos zabrał Radca
Prawny - Zbigniew Plawecki, który stwierdził, że zadaniem Rady Gminy jest
wypowiedzenie się w formie uchwały czy zarzuty wobec Wójta zawarte w piśmie
skarżącego są zasadne czy też nie. Natomiast przedstawiana sprawa dotycząca sposobu
utwardzenia nawierzchni tej drogi czy też sprawa wybudowania kanalizacji jest sprawą
pochodną.
W dyskusji głos zabrał radny Adam Grzelec który stwierdził, że zdaniem Komisji Rozwoju
Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów zarzuty pod adresem Wójta należy uznać za
bezzasadne a więc rozpatrywana skarga jest bezzasadna.
Głos zabrał również radny Janusz Milion, popierając propozycję Komisji Rozwoju aby uznać
zarzuty przedstawione w piśmie skarżącego za bezzasadne.
Radny Adam Grzelec zwrócił się do Wójta z zapytaniem, ile jest dróg w sołectwie
Szczerbice, na które zostały złożone wnioski o przejęcie przez Urząd Gminy.
Wójt odpowiada, że w samych Szczerbieach są co najmniej trzy takie drogi. Poinformował
jednocześnie, że w sołectwie Szczerbice jedną z takich dróg czekających na przejęcie przez
Gminę jest odcinek ul. Krótkiej, który jest o wiele krótszy a domów jest dwa razy więcej niż na
rozpatrywanym odcinku ul. Radoszowskiej. Wójt nadmienił również, że Państwo Hadam i
dwie pozostałe rodziny to zaledwie trzech właścicieli z 18 mieszkających na rozpatrywanym
odcinku, natomiast pozostałym nie zależy żeby inwestować w tę drogę, nie przeszkadza im ten
stan, gdyż mają tam tylko pola uprawne bądź łąki.
Ponieważ dyskusja w przedmiotowej sprawie została wyczerpana Przewodniczący Rady
zaproponował aby na dzisiejszej sesji podjąć uchwałę o oddaleniu skargi Pana Tadeusza
Hadama na działalność Wójta Gminy. Poinformował jednocześnie Radę, że wraz z Radcą
Prawnym podejmuje się przygotowania uzasadnienia stanowiącego załącznik do
przedmiotowej uchwały. Treść tego uzasadnienia będzie sporządzona w oparciu o dyskusję na
sesji Rady Gminy, stanowiska Komisji i Rady Sołeckiej sołectwa Szczerbice oraz wyjaśnienia
Wójta. Przewodniczący Rady zwrócił się do Radnych z zapytaniem, czy wyrażają zgodę na
przyjęcie w/w procedury postępowania a dotyczącej sporządzenia uzasadnienia.

Rada Gminy zaakceptowała przedstawioną procedurę wobec czego Przewodniczący Rady
odczytał projekt uchwały w sprawie: skargi Pana Tadeusza Hadama na działalność Wójta
Gminy Gaszowice.
Nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały.
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie. Uchwała
została podjęta większością głosów w głosowaniu:
Głosowanie:

14 - głosów "za"
O - głosów "sprzeciw"
1 - głos "wstrzymujący się"

UCHWALA NR XXXV/173/09 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 23 kwietnia 2009 r.
w sprawie: skargi Pana Tadeusza Hadama na działalność Wójta Gminy Gaszowice - stanowi
załącznik do protokołu.

Ad. 9.
Analiza problemów związanych z porządkiem publicznym ochroną przeciwpożarową na

terenie gminy.

Przewodniczący Rady poinformował, że w/w informacje radni otrzymali wraz z materiałami
na sesję. Informacje szczegółowo omawiane były na posiedzeniach komisji stałych Rady
Gminy.
Następnie Przewodniczący Rady przywitał przedstawicieli Komisariatu Policji oraz
przedstawiciela Ochotniczej Straży Pożarnej i zwrócił się z prośbą o krótkie podsumowanie
działalności tych jednostek za 2008 r.
Jako pierwszy głos zabrał Komendant Komisariatu Policji - podinspektor Zbigniew Ciałoń.
Podziękował on Wójtowi, Przewodniczącemu Rady a także Radnym za kolejny rok współpracy
a tym samym wyraził nadzieję na to, że współpraca ta będzie w dalszym ciągu kontynuowana.
Następnie Komendant przedstawił dzielnicowego miejscowości Gaszowice, Szczerbice i Piece
- Pana Marka Nowaka.
W dalszej części Komendant w skrócie przedstawił sytuację bezpieczeństwa w Gminie
Gaszowice porównując ją do stanu bezpieczeństwa okolicznych gmin a także do wielkości
liczbowych roku poprzedniego. Poinformował również, że dane liczbowe są również dostępne
w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Gminy Gaszowice.
Szczegółowa informacja o działalności Komisariatu Policji w Gaszowicach w roku 2008r.
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Radny Janusz Milion zwrócił się do Komendanta Policji z zapytaniem, jak średnia
wykrywalność na poziomie 58,5%, która miała miejsce w 2008r. ma się do średniej
woj.śląskiego, czy to dużo czy mało.

Komendant Policji odpowiada, że średnia wykrywalność w 58% jest na bardzo dobrym
poziomie. Dla porównania w krajach zachodnich wykrywalność kształtuje się na poziomie 20-
30%.

Przewodniczący Rady zwrócił się do Komendanta z pytaniem, który numer telefonu jest
nagrywany w razie kontaktu z komisariatem, wyrażając przy tym swoją wątpliwość, czy nie
powinno być komunikatu w trakcie rozmowy telefonicznej, że rozmowa tajest nagrywana.

Podinspektor Zbigniew Ciałoń odpowiada, że nagrywana jest rozmowa prowadzona z
numeru miejskiego a ponieważ jest to instytucja publiczna, to nie ma obowiązku
powiadomienia rozmówcy komunikatem, że rozmowa jest nagrywana.

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do Radnych, czy ktoś ma jakieś pytania do Pana
Komendanta. Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego Przewodniczący Rady podziękował
przedstawicielom Policji za przybycie, udzielone wyjaśnienia oraz za sprawozdania i wyraził
nadzieję dalszej, owocnej współpracy z funkcjonariuszami Komendy Policji.
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W dalszej części głos zabrał Komendant Ochotniczej Straży Pożarnej w Gaszowicach -
Pan Czesław Kasperzec, który w skrócie przedstawił działalność straży - szczegółowa
informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Komendant zwrócił uwagę na fakt, iż działalność straży pożarnej to typowo społeczna funkcja.
Nadmienił również, że jednostka Ochotniczej Straży Pożarnej w Gaszowicach jako jedyna w
naszej Gminie ma uprawnienia do walki z szerszeniami. W związku z czym zwrócił się z
apelem do radnych aby przekazali społeczności naszej Gminy informację, że· w przypadku
zgłoszenia gniazda szerszeni, najlepsza pora do wyjazdu straży w celu usunięcia zagrożenia to
godziny wieczorne, ze względu na mniejszą aktywność owadów.

Radna Maria Knapik zwróciła się do Wójta z propozycją, by umieścić informację dotyczącą
usuwania gniazd szerszeni w Informatorze Gminnym.

Radna Halina Rybarz-Adamik w imieniu członków Komisji Oświaty złożyła na ręce Pana
Komendanta Straży podziękowanie, za ochotniczą i coraz częstszą współpracę z młodzieżą, co
jest bardzo pozytywnym aspektem a w stronę Komendanta Policji podziękowanie za licznie
przeprowadzane akcje profilaktyczne z dziećmi i młodzieżą, które dają widoczne, pozytywne
efekty w szkołach a w szczególności w Gimnazjum.

Radny Janusz Milion wyraził swoje niezadowolenie z faktu, braku udziału młodzieży
strażackiej z OSP Czernica i Łuków Śl. w różnego rodzaju turniejach strażackich.

Komendant Straży poinformował, że zainteresowanie młodzieży strażą jest, natomiast
kwestia braku uczestnictwa młodzieży w zawodach strażackich wynika raczej z problemu
słabej organizacji, choć sytuacja ta ulega już stopniowej poprawie.

Wójt Gminy w imieniu strażaków zaprosił Radnych do uczestnictwa w festynie z okazji "Dnia
Św.Floriana"- patrona strażaków, w dniu 4 maja br. o godz. 1800 w Ośrodku Kultury i Sportu w
Gaszowicach.

W czasie obrad radni nie wnieśli uwag do przedstawionego materiału.

Ad. lO.
Informacja o stanie dróg po sezonie zimowym.

Przewodniczący Rady poinformował, że w/w informację radni otrzymali wraz z materiałami
na sesję, z którymi zapoznali się na posiedzeniach komisji.

W czasie obrad radni nie wnieśli uwag do przedstawionego materiału. Dokument stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.H.
Informacja o ochronie przyrody i środowiska w Gminie Gaszowice.

Przewodniczący Rady poinformował, że informację o ochronie przyrody środowiska w
Gminie Gaszowice radni otrzymali wraz z materiałami na sesję.
Z informacji wynika, że na terenie Gminy Gaszowice:

1. w zakresie gospodarowania odpadami komunalnymi prowadzone są regularne kontrole
przez pracowników Urzędu Gminy oraz Straży Gminnej. Spisanych jest ogółem 1665
umów na wywóz odpadów stałych. Na wywóz odpadów ciekłych spisanych jest 760 umów.

2. w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami spisano umowę ze schroniskiem
zwierząt w Rybniku.
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3. organizowane są zbiórki zużytych opon oraz zużytego sprzętu elektrycznego i
elektronicznego. W szkołach i Urzędzie Gminy prowadzona jest zbiórka zużytych baterii.
Na bieżąco likwidowane są przypadki dzikich wysypisk.

4. do właścicieli nieruchomości na bieżąco wysyłane są wnioski o wynoszenie i uprzątnięcie
nieruchomości (ogółem 70).

5. udzielono 18 dotacji do utylizacji azbestu na kwotę 7.870 zł.

6. wydano 8 postanowień opiniujących plany gospodarowania odpadami niebezpiecznymi.

7. prowadzono dwa postępowania dotyczące wydania decyzji o środowiskowych
uwarunkowaniach realizacji przedsięwzięcia.

8. wystosowano pisma do Kół Łowieckich w związku z dużą ilością lisów występujących na
terenach zabudowanych.

9. prowadzono postępowania dotyczące stosowania komunalnych osadów ściekowych w
miejscowości Piece i Łuków Śl.

Ponadto Przewodniczący Rady poinformował, że 2 kwietnia 2009 r. do Urzędu Gminy
wpłynęło pismo: "Roczny plan łowiecki na rok gospodarczy 2009/2010 oraz sprawozdanie z
wykonania planu roku gospodarczego 2008/2009" z Koła Łowieckiego "Jaźwiec" w siedzibą w
Jejkowicach. Powyższa informacja zawiera:

I. Dane ogólne koła "Jaźwiec"
II. Zagospodarowanie obwodu łowieckiego, szkody łowieckie
III. Informacje o przychodach ze sprzedaży tusz zwierzyny płowej kosztach

zagospodarowania obwodu
IV. Dane dotyczące zwierząt łownych

Jednocześnie Przewodniczący Rady poinformował, że dla zainteresowanych powyższa
informacja jest do wglądu w biurze Rady Gminy.

Do powyższych informacji Rada nie wniosła uwag.

Ad. 12.
Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2008 rok.

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu za 2008
rok szczegółowo analizowała Komisja Rewizyjna oraz omawiane było na posiedzeniach
komisji stałych Rady Gminy.
Skarbnik Gminy p. Ewa Grabowska przedstawiła informację dotyczącą sprawozdania
z wykonania budżetu Gminy za 2008 rok, które omawiane było na posiedzeniach komisji
stałych Rady Gminy.
Sprawozdanie zostało przyjęte Zarządzeniem Nr 21/2009 Wójta Gminy Gaszowice
z dnia 9 marca 2009 roku w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2009
oraz przedłożone Radzie Gminy i Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Katowicach.
Wszyscy radni otrzymali pisemną informację dotyczącą wykonania budżetu za 2008 rok.

Budżet na rok 2008 został uchwalony przez Radę Gminy w dniu 27 grudnia 2007 roku
Uchwałą Rady Gminy Nr XVII/96/2007 i po stronie dochodów zamykał się kwotą
16.652.365 zł, zaś po stronie wydatków zamykał się kwotą 17.038.915 zł.

Dnia 10 stycznia 2008 roku na podstawie Zarządzenia Wójta Gminy Nr 3/08 został
opracowany układ wykonawczy na uchwalone kwoty dochodów iwydatków.
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Ponadto w budżecie zostały zaplanowane:
a) przychody - 694.700,00 zł - w tym:

- kredyty:400.000,00
- innych rozliczeń krajowych (wolne środki) - 294.700,00

b) rozchody - 308.150,00 zł
W oparciu o dokonane zmiany w planie wydatków i dochodów na przestrzeni roku budżet na
dzień 31 grudnia 2008 roku ostatecznie zamknął się po stronie:

DOCHODÓW - 17.688.950,12 zł
WYDATKÓW - 18.475.500,12 zł

Budżet gminy za rok 2008 został zrealizowany następująco:

DOCHODY
WYDATKI

- 17.506.189,21 ZŁ (98,96%)
- 17.718.172,54 ZŁ (95,90%)

Dane statystyczne na koniec okresu sprawozdawczego tj. na dzień 31.12.2008 roku:
- brak zobowiązań wymagalnych,
- zadłużenie wynosi 3.862.000,00 zł względem instytucji bankowych,
- przychody w kwocie 600.000,00 zł (bank NORDEA) oraz rozchody w kwocie 308.220,63 zł.
Powyższe dane z realizacji budżetu nie powodują naruszenia relacji procentowych zapisanych
w ustawie o finansach publicznych.

Przewodniczący Rady podsumowując temat dodał że, każdy radny otrzymał informację
pisemną dotyczącą wykonania budżetu za 2008 rok. Budżet omawiany był na bieżąco, zostały
wyjaśnione wszystkie zagadnienia i udzielano odpowiedzi na zadawane pytania.
Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2008 rok stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 13.
Zapoznanie Radnych z:

a) wnioskiem i Op1111ąKomisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia
absolutorium Wójtowi Gminy za rok 2008

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o
przedstawienie wniosku.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Gabriela Oślizło odczytała wniosek Komisji wraz z
uzasadnieniem o udzieleniu absolutorium dla Wójta Gminy, który został wysłany do
Regionalnej Izby Obrachunkowej w celu jego zaopiniowania.
Komisja Rewizyjna pozytywnie oceniła wykonanie budżetu Gminy Gaszowice za rok 2008,
w wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego Komisja zagłosowała: 4 głosami "za"
udzieleniem absolutorium, a tym samym wnioskując o udzielenie absolutorium Wójtowi
Gminy.

b) Opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o wniosku
Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta.

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Skarbnika Gminy o przedstawienie opinii.
Pani Skarbnik - Ewa Grabowska odczytała Uchwałę Nr 4100N/26/2009 z dnia 7 kwietnia
2009 roku V Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie:
zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy GrZOwice.
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Regionalna Izba Obrachunkowa w Katowicach wydała pozytywną opinię o wniosku Komisji
Rewizyjnej Rady Gminy Gaszowice w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy
Gaszowice z tytułu wykonania budżetu za 2008 rok.

c) Opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o sprawozdaniu
Wójta z wykonania budżetu gminy za rok 2008.

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Skarbnika Gminy o przedstawienie opinii.
Skarbnik Gminy odczytała Uchwałę Nr 4100N/2712009 z dnia 7 kwietnia 2009 roku
V Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie: opinii
o przedłożonym przez Wójta Gminy Gaszowice sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2008
rok. Regionalna Izba Obrachunkowa w Katowicach wydała pozytywną opinię o przedłożonym
przez Wójta Gminy Gaszowice sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2008 rok.

Do przedstawionych dokumentów dotyczących wykonania budżetu nie wniesiono uwag.

Ad. 14.
Rozpatrzenie sprawozdania idyskusja nad dokumentami wymienionymi w punkcie 12 i13
Przewodniczący Rady zwrócił się do Radnych, aby wypowiedzieli się w sprawie
przedstawionych dokumentów, dotyczących wykonania budżetu za rok 2008. Radni nie wnieśli
uwag do przedstawionych materiałów.

Ad.lS.
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.

Rada Gminy Gaszowice po rozpatrzeniu sprawozdaniaz wykonania budżetu Gminy Gaszowice
za 2008 rok oraz po zapoznaniu się z: wnioskiem i opinią Komisji Rewizyjnej w sprawie
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za rok 2008, opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Katowicach o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta
oraz opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o sprawozdaniu Wójta z
wykonania budżetu gminy za rok 2008 stwierdziła, że zarówno ocena Komisji, jak i opinie
Regionalnej Izby Obrachunkowej są pozytywne, wobec czego podjęcie uchwały o udzielenie
absolutorium Wójtowi jest uzasadnione.

W tym miejscu Radca Prawny przypomniał zasady głosowania nad absolutorium.

Skarbnik Gminy p. Ewa Grabowska odczytała projekt uchwały w sprawie: udzielenia

absolutorium Wójtowi Gminy.

Nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "sprzeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWALA NR XXXV/174/09 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 23 kwietnia 2009 r.
w sprawie: udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy - stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Rady w imieniu całej Rady złożył Wójtowi gratulacje za otrzymane
absolutorium.
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Wójt podziękował Radzie za udzielone absolutorium. Następnie skierował podziękowania w
stronę Przewodniczącego Rady Gminy, radnych, kierowników jednostek organizacyjnych za
dobrą współpracę oraz wszelką inicjatywę w ostatnim roku.

Wójt podziękował w szczególności p.Skarbnik i pracownikom referatu księgowości za
współpracę przy realizacji budżetu, radcy prawnemu za współpracę przy rozwiązywaniu
problemów prawnych oraz wszystkim pracownikom Urzędu Gminy za całokształt współpracy.

Ad. 16.
Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2009.

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik Gminy p. Ewa Grabowska odczytała projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały
budżetowej gminy na rok 2009.

Nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "sprzeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWALA NR XXXV/175/09 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 23 kwietnia 2009 r.
w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2009 - stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 17.
Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany załącznika nr 9 do uchwały Rady Gminy Gaszowice

Nr XXXI/158/08 z dnia 22 grudnia 2008 roku w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2009.

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.

Skarbnik Gminy p. Ewa Grabowska odczytała projekt uchwały.

Nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Glosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "sprzeciw"
O - głosów "wstrzymuj ących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWALA NR XXXV /176/09 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 23 kwietnia 2009 r.
w sprawie: zmiany załącznika nr 9 do uchwały Rady Gminy Gaszowice Nr XXXI/158/08
z dnia 22 grudnia 2008 roku w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2009 - stanowi załącznik do
protokołu.

Ad. 18.
Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za 2008 rok

Ośrodka Kultury i Sportu w Gaszowicach.

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.

Przewodniczący Rady w odniesieniu do sprawozdania OKiS-u w Gaszowicach zwrócił uwagę
I

na różny sposób ujmowania amortyzacji w roku bieżącym i poprzednim. W ubiegłym roku

koszt amortyzacji był odnoszony na pozostałe przychody operacyjne i to powodowało
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zwiększenie wyniku finansowego. Natomiast w tym roku, powrócono do tradycyjnego

ujmowania amortyzacji jako koszt rodzajowy. Obydwa te sposoby są dozwolone prawem

jednak gdyby te wyniki porównać przy różnej prezentacji amortyzacji wynik finansowy byłby

zmieniony o 35.000 zł.

Jednocześnie Przewodniczący Rady wyraził swoje stanowisko w tej sprawie, że jego zdaniem

powinna być ciągłość prezentacji amortyzacji, gdyż z przedłożonych sprawozdań wynika, że

w bardzo prosty sposób dozwolony prawem, można kształtować wynik finansowy dla

instytucji publicznych.

Następnie Przewodniczący Rady poprosił p.Skarbnik o odczytanie projektu uchwały

w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za 2008 rok Ośrodka Kultury i

Sportu w Gaszowicach.

Rada nie wniosła uwag do przedstawionego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "sprzeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWALA NR XXXV/177/09 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 23 kwietnia 2009 r.
w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za 2008 rok Ośrodka Kultury
i Sportu w Gaszowicach - stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 19.
Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za 2008 rok
Ośrodka Kultury w Czernicy.
Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.

Skarbnik Gminy p. Ewa Grabowska odczytała projekt uchwały w sprawie: zatwierdzenia

rocznego sprawozdania finansowego za 2008 rok Ośrodka Kultury w Czernicy.

Nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Glosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "sprzeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWALA NR XXXV1178/09 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 23 kwietnia 2009 r.
w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za 2008 rok Ośrodka Kultury
w Czernicy - stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 20.
Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za 2008 rok

Gminnej Biblioteki Publicznej w Gaszowicach.

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.

~
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Skarbnik Gminy p. Ewa Grabowska odczytała projekt uchwały w sprawie: zatwierdzenia

rocznego sprawozdania finansowego za 2008 rok Gminnej Biblioteki Publicznej

w Gaszowicach.

Nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "sprzeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWALA NR XXXV/179/09 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 23 kwietnia 2009 r.
w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za 2008 rok Gminnej Biblioteki
Publicznej w Gaszowicach - stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 21.

Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej

niezabudowanej położonej w Piecach przy ulicy Rydułtowskiej stanowiącej własność Gminy

Gaszowice oraz na ustalenie dolnego limitu ceny nieruchomości.

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.

Skarbnik Gminy p. Ewa Grabowska odczytała projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody
na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w Piecach przy ulicy
Rydułtowskiej stanowiącej własność Gminy Gaszowice oraz na ustalenie dolnego limitu ceny
nieruchomości.

Nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "sprzeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWALA NR XXXV/180/09 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 23 kwietnia 2009 r.
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej
w Piecach przy ulicy Rydułtowskiej stanowiącej własność Gminy Gaszowice oraz na ustalenie
dolnego limitu ceny nieruchomości - stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 22.

Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia sprawozdania z realizacji Planu Gospodarki Odpadami

dla Gminy Gaszowice.

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.

Skarbnik Gminy p. Ewa Grabowska odczytała projekt uchwały w sprawie: przyjęcia

sprawozdania z realizacji Planu Gospodarki Odpadami dla Gminy Gaszowice.

Nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
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Głosowanie:
15 - głosów "za"
O - głosów "sprzeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWAŁA NR XXXV/181109 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 23 kwietnia 2009 r.
w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Planu Gospodarki Odpadami dla Gminy
Gaszowice - stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 23.
Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr XXXrV/172/09 Rady Gminy Gaszowice

z dnia 23 marca 2009r. dotyczącej ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek

szczegółowe warunki przyznawama nauczycielom dodatków: za wysługę lat,

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych

składników wynagrodzenia wynikającego ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość

nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania

i wypłacania.

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.

Skarbnik Gminy p. Ewa Grabowska odczyta projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały

Nr XXXrV1172/09 Rady Gminy Gaszowice z dnia 23 marca 2009r. dotyczącej ustalenia

Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania

nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz

wysokość i warunki wypłacania innych składników wynagrodzenia wynikającego ze stosunku

pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny

doraźnych zastępstw, a także wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz

szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania.

Nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy podda projekt uchwały pod głosowanie.
Glosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "sprzeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWAŁA NR XXXV/182/09 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 23 kwietnia 2009 r.
w sprawie: zmiany uchwały Nr XXXIV /172/09 Rady Gminy Gaszowice z dnia 23 marca
2009r. dotyczącej ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe
warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego,
za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych składników wynagrodzenia
wynikającego ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość nauczycielskiego dodatku
mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania - stanowi załącznik
do protokołu.
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Ad. 24.
Bieżące sprawy.

J. Przewodniczący Rady

- podał do wiadomości Rady, że kolejną sesję planuje się na dzień 28 maja 2009 r. w Ośrodku

Kultury w Czernicy o godz. 1530

- przedstawił harmonogram dyżurów radnych na miesiąc maj i czerwiec 2009 roku
Maj 2009
4 maj - radna Małgorzata Witek
11 maj - radna Ewa Biernacka
18 maj - radny Henryk Fabisz
25 maj - radna Gabriela Oślizło

Czerwiec 2009
l czerwiec - radny Adam Grzelec
8 czerwiec - radny Józef Szawerna
15 czerwiec - radny Damian Krauze
22 czerwiec - radny Piotr Górecki
29 czerwiec - radna Maria Kapnik

- przedstawił bieżącą korespondencję biura Rady Gminy:

• pismo Rady Sołeckiej z Łukowa w sprawie zmiany statusu drogi dojazdowej do
Ośrodka Sportu w Łukowie. Analogiczne pismo otrzymał Wójt Gminy.
Wójt poinformował, że sprawa ta jest znana w Urzędzie Gminy i ze względu na
skomplikowany i złożony charakter przedmiotowego problemu toczy się postępowanie
administracyjne (m.in. w Powiatowym Inspektoracie Ochrony Środowiska) dot.
postępowania rolnika, który rozpatrywaną drogę zanieczyszcza odpadami. Nadmienił
jednocześnie, że sprawa ewentualnego podjęcia stosownej uchwały rozpatrywana
będzie po uzyskaniu opinii i zajęciu stanowiska przez inne organy.
Radny Adam Grzelec poinformował, że będzie dalej podtrzymywał stanowisko, aby
jak najszybciej Gmina przejęła rozpatrywany odcinek drogi, gdyż problem drogi a także
problem wywożonych odpadów przez tamtejszego rolnika staje się dla mieszkańców
nie do zniesienia. Jednocześnie podał propozycję aby w przyszłości Rada podjęła
uchwałę w sprawie stwierdzenia, że na terenie naszej gminy nie ma obszaru
spełniającego warunki do składowania tego typu odpadów.
Przewodniczący Rady poinformował, że do Rady Sołeckiej Łukowa Śl. zostanie
wysłane pismo informujące, że sprawa została przedstawiona na sesji Rady Gminy
oraz, że sprawa tajest w toku.

• pismo Krajowego Biura Wyborczego dotyczące stanowiska Państwowej Komisji
Wyborczej w sprawie jednoczesnego przeprowadzenia referendum lokalnego lub
wyborów uzupełniających do Rady Gminy wraz z wyborami do Parlamentu
Europejskiego

• pismo Wojewody Śląskiego informujące o tym, że z dniem 31 kwietnia upływa termin
złożenia oświadczenia majątkowego, według stanu na dzień 31 grudnia 2008 r.
W związku z w/w pismem Przewodniczący Rady przypomniał radnym o złożeniu
oświadczeń majątkowych. Do dnia dzisiejszego oświadczeń majątkowych nie złożyli
jeszcze: Ewa Biernacka, Maria Kapnik, Damian Krauze, Gabriela Oślizło, Halina
Rybarz-Adamik, Józef Szawerna oraz Małgorzata Witek.

• pismo Poczty Polskiej Oddziału Rejonowego w Rybniku informujące, że z dniem
01.04.2009 r. zostaną zmienione godziny pracy Filii Urzędu Pocztowego Gaszowice -
Czernica UJ.W~Ci 39. W/w Filia Pocztowa świadczyć będzie usługi pocztowe 2:



następujących godzinach: - w dni powszednie: od poniedziałku do piątku od 800 do
1100, - soboty - nieczynne, niedziele i święta - nieczynne.

- poinformował, że wpłynęło do Rady Gminy bardzo dużo kartek z życzeniami
świątecznymi od posłów z naszego rejonu, parlamentarzystów i przewodniczących
okolicznych Rad.

- odczytał zaproszenie Starostwa Powiatowego w Rybniku oraz Gminnego Ośrodka
Kultury i Rekreacji w Świerklanach na I Powiatowy Przegląd Zespołów Artystycznych,
który odbędzie się 3 maja w Ośrodku Sportu i Rekreacji w Świerklanach, na którym o
19:30 jako support wystąpi zespół "Singers".

II. Wójt Gminy
poinformował, że w związku z bardzo dużą ilością złożonych wniosków do przedszkoli w
naszej Gminie, od 1 września br. przedszkole w Gaszowicach powiększy się o 2 oddziały,
aby wszystkie dzieci których rodzice powyższy wniosek złożyli, miały zapewnione miejsce
w placówce. W związku z czym, zostanie zlikwidowany oddział zerowy z siedzibą w
Szkole Podstawowej a w jego miejsce zostaną utworzone 2 oddziały przedszkolne. Wójt
nadmienił, że wiąże się to z dodatkowym zatrudnieniem kadry i obsługi, co pociąga za sobą
na same wynagrodzenia w ciągu 4 miesięcy kwotę ok. 67.000 zł a co za tym idzie
zwiększenie środków finansowych na płace nauczycieli w przyszłym roku. W związku z
powyższym Wójt poinformował, że będą musiały nastąpić przesunięcia w budżecie Gminy,
dla wygospodarowania środków na ten cel.

III. Radca Prawny - Zbigniew Pławecki
poinformował Radę, że są już ustaleni spadkobiercy nieruchomości położonej na ul.
Dębowej w Czernicy. Nadmienił, iż wkrótce ruszy postępowanie w sprawie stwierdzenia,
że droga ta została przejęta z dniem 1 stycznia 1999 r. na rzecz Gminy Gaszowice.

Ad. 25.
Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.
1. Radny Józef Szawerna zgłosił, że na ul. Pogwizdowskiej w Gaszowicach, naprzeciw

państwa Poj da, jest zniszczona studzienka po zimie.

2. Radny Ryszard Jacek zwrócił się do Wójta z prośbą, aby powiadomić Komendanta
Policji, że Pan Nosiadek z Czernicy nie ma żadnego prawa do nieruchomości położonej na
ul. Dębowej w Czernicy.

Ad. 26.
Zamknięcie obrad sesji.
Przewodniczący Rady po wyczerpaniu porządku obrad zamknął sesję Rady Gminy Gaszowice.

Protokołowała:
/ - / Magdalena Magnor

PRZE ICZĄCY RADY
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